



CMP/FEB/2026/0001

اعلان  
Announcement

<b>Date</b>	02/02/2026	التاريخ
<b>Company Name</b>	مجموعة جي إف إنشن المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	اسم الشركة
<b>Trading Code</b>	GFH	رمز التداول
<b>Subject</b>	خبر صحفي من مجموعة جي إف إنشن المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع
<b>Information</b>	<p>تود مجموعة جي إف إنشن المالية ("جي إف إنشن" أو "المجموعة") الإعلان عن استحواذها على حصة أغلبية بنسبة 60% في شركة بايرن لتأجير المعدات ذ.م.م، إحدى الشركات الرائدة في دول مجلس التعاون الخليجي في مجال الخدمات الصناعية وتأجير المعدات. ويأتي هذا الاستحواذ ضمن برنامج استثماري ورأسمالي تبلغ قيمته الإجمالية حوالي 400 مليون دولار أمريكي.</p> <p>لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق.</p> <p>GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") wishes to announce that it has completed the acquisition of a majority stake of 60% in Byrne Equipment Rental LLC, one of GCC's leading industrial services and equipment rental providers, with an investment and capex program valued at approximately US\$ 400 million.</p> <p>For further details please refer to the attached release.</p>	المعلومة
<b>Expected Financial Impact</b>	<p>من المتوقع أن ينعكس هذا الاستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للمجموعة ويزيد عوائد المجموعة.</p> <p>This Investment is expected to reflect positively on the Group's financials and increase the returns for the Group.</p>	الأثر المالي المتوقع

<b>Name</b>	Mariam Jowhary	الإسم
<b>Title</b>	Head of Compliance & AML	المسمن الوظيفي
<b>Company Seal</b>	ختم الشركة	
		التوقيع
		



## GFH Acquires Majority Stake in Byrne Equipment Rental

**Manama, Bahrain – [02, February 2026]:** GFH Financial Group BSC (“GFH” or “the Group”) is pleased to announce that it has completed the acquisition of a majority stake in Byrne Equipment Rental LLC, one of the GCC’s leading industrial services and equipment rental providers with an investment and capex program valued at approximately US\$ 400 million, strategically positioned to support the region’s rapidly growing project and infrastructure landscape.

Founded in 1992 in Dubai, UAE, Byrne has evolved into a major regional operator offering a comprehensive “one-stop-shop” rental model with a fleet of approximately 16,000 units. The company operates through 14 offices and a network of depots across the UAE, Saudi Arabia, Oman and Bahrain, spanning more than 153,000 sqm. This includes its flagship Jubail depot, one of the largest logistics and operations hubs of its kind in Saudi Arabia. The company has consistently delivered steady growth in profitability, having achieved approximately 20% growth last year and is strongly positioned to continue this growth trajectory.

Byrne serves a diversified client base of more than 1,100 blue-chip customers across the GCC, delivering sector-agnostic equipment and integrated services that support key industries including oil and gas, construction, utilities, and events. Its core capabilities cover temporary power, modular buildings, compressors, material handling equipment, mobile lighting solutions, and other mission-critical assets required for large-scale operations.

The GCC equipment rental market continues expanding at double digit growth rates, driven by the oil & gas sector, national development programs, industrial growth, and major events, particularly in Saudi Arabia. Byrne is well positioned to capitalize on this momentum, backed by a long-standing management team with deep industry expertise and a proven operational track record.

With GFH’s support, Byrne will focus on entering new verticals, enhancing its product range, and deepening its presence in priority markets. The partnership will also leverage the technical strength of Byrne’s operating partners to further reinforce the company’s competitive advantage.



Commenting on the acquisition, Mr. Hammad Younas, the Group Chief Investment Officer at GFH, said: “Byrne is a resilient, market-leading platform operating at the center of the region’s most dynamic sectors. Its operational scale, strong customer relationships, and technical abilities make it exceptionally well placed to benefit from the substantial pipeline of regional megaprojects. Through this acquisition of a 60% stake, we aim to accelerate Byrne’s growth trajectory and expand its footprint across strategic GCC markets, including the UAE and Saudi Arabia, where demand for high-quality industrial and rental solutions continues to rise.”

Mr. Patrick Fallon, the Deputy CEO of Byrne Equipment Rental, said: “Partnering with GFH opens significant new opportunities for Byrne. Their regional scale, investment experience, and long-term commitment will enable us to strengthen our service offerings, deploy more advanced solutions, and continue delivering the reliability and operational excellence our clients expect. This next phase of growth allows us to support national development programs across the GCC even more effectively, including major projects underway in the UAE and Saudi Arabia.”

The acquisition aligns with GFH’s strategy of investing in mission-critical businesses that contribute to regional economies and support the ambitions of programs such as Saudi Arabia’s Vision 2030 and the UAE’s “We the UAE 2031” Vision. This transaction further underscores the Group’s commitment to building strong, sector-leading platforms across high-growth markets.

**-Ends-**

بهدف دعم توسيعها في القطاعات الحيوية عالية النمو...  
**مجموعة جي إف إتش تستحوذ على حصة أغلبية في شركة بايرن لتأجير المعدات**

**المنامة، مملكة البحرين (02 فبراير 2026):** أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") عن استحواذها على حصة أغلبية في شركة بايرن لتأجير المعدات ذ.م.م، إحدى الشركات الرائدة في دول مجلس التعاون الخليجي في مجال الخدمات الصناعية وتأجير المعدات. وب يأتي هذا الاستحواذ ضمن برنامج استثماري ورأسمالي تبلغ قيمته الإجمالية حوالي 400 مليون دولار أمريكي، وبهدف بشكل استراتيجي إلى دعم المشاريع المتنامية وتطوير البنية التحتية المتتسارعة في المنطقة.

تأسست شركة بايرن في عام 1992 في إمارة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة، وتطورت لتصبح مشغلاً إقليمياً رئيسيًّا يقدم نموذج تأجير متكامل عبر أسطول يضم نحو 16,000 وحدة. وتدير الشركة عملياتها من خلال 14 مكتباً وشبكة من المستودعات المنتشرة في دولة الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية وسلطنة عُمان ومملكة البحرين، على مساحة تتجاوز 153,000 متر مربع. ويشمل ذلك مستودع الجبيل الرئيسي، الذي يُعد أحد أكبر مراكز الخدمات اللوجستية والعمليات من نوعه في المملكة العربية السعودية. وقد حققت الشركة نمواً مستقراً ومتواصلاً في الربحية، مسجلةً نمواً بنحو 20% خلال العام الماضي، وهي في موقع قوي يهيئها لمواصلة هذا المسار التصاعدي.

وتخدم بايرن قاعدة عملاء متنوعة تضم أكثر من 1,100 عميل من الشركات الكبرى عبر دول مجلس التعاون الخليجي، حيث تقدم معدات وخدمات متكاملة تستخدم في عدة قطاعات، تدعم قطاعات رئيسية تشمل قطاعات النفط والغاز والبناء والخدمات العامة والفعاليات. وتشمل قدراتها الأساسية حلول الطاقة المؤقتة والمباني الجاهزة ومعدات ضواغط الهواء ومعدات مناولة المواد وحلول الإضاءة المتنقلة، وغيرها من الأصول الحيوية اللازمة للعمليات على نطاق واسع.

يواصل سوق تأجير المعدات في دول مجلس التعاون الخليجي نمواً المتضاد بمعدلات تتجاوز العشرة بالمائة، مدفوعاً بنشاط قطاع النفط والغاز، والبرامج التنموية الوطنية، والنمو الصناعي، والفعاليات الكبرى، ولاسيما في المملكة العربية السعودية. وتتمتع شركة بايرن بمكانة استراتيجية تؤهلها للاستفادة من هذا الزخم، مدعومة بفريق إداري ذو خبرة معمقة وسجل تشغيلي حافل بالنجاح.

ومن خلال دعم مجموعة جي إف إتش، ستركز بايرن خلال المرحلة المقبلة على التوسيع في قطاعات جديدة وتعزيز محفظة منتجاتها وتوسيع انتشارها في الأسواق ذات الأولوية. كما ستعمل الشركة على الاستفادة من الخبرات الفنية لشركاء التشغيل لدى بايرن لتعزيز ميزتها التنافسية في المنطقة.

وفي تعليقه على الاستحواذ، قال السيد حماد يونس، الرئيس التنفيذي للاستثمار في مجموعة جي إف إتش: "تمثل بايرن منصة رائدة ومرنة تعمل في صميم القطاعات الأكثر حيوية في المنطقة. ويعززها حجم عملياتها وقوة علاقاتها مع العملاء وقدراتها الفنية أفضلية واضحة للاستفادة من سلسلة المشاريع الكبرى الإقليمية. ومن خلال الاستحواذ على 60% من أسهم الشركة، نهدف إلى تسيير مسار نمو بايرن وتوسيع نطاق حضورها في أسواق دول مجلس التعاون الخليجي الاستراتيجية، بما في ذلك دولة الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية، حيث يزداد الطلب على حلول التأجير الصناعية عالية الجودة."



من جانبه، قال السيد باتريك فالون، نائب الرئيس التنفيذي لشركة بايرن لتأجير المعدات: "إن شراكتنا مع مجموعة جي إف إتش المالية تفتح آفاقاً جديدة وهامة أمام شركة بايرن. فحجم جي إف إتش الإقليمي وخبرتها الاستثمارية ورؤيتها طويلة الأمد ستمكننا من تعزيز عروض خدماتنا وتطبيق حلول أكثر تطوراً ومواصلة تقديم الموثوقة والتميز التشغيلي اللذين يتوقعهما عملاؤنا. وتمثل هذه المرحلة الجديدة من النمو فرصة لدعم برامج التنمية الوطنية في دول مجلس التعاون الخليجي بشكل أكثر فاعلية، خاصة المشاريع الكبرى الجارية في دولة الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية".

ويتماشى هذا الاستحواذ مع استراتيجية مجموعة جي إف إتش الرامية إلى الاستثمار في قطاعات حيوية تدعم الاقتصادات الإقليمية وتsemهم في تحقيق مستهدفات المبادرات الوطنية، مثل رؤية المملكة العربية السعودية 2030 و"رؤية نحن الإمارات 2031". ويؤكد هذا الاستحواذ كذلك التزام المجموعة ببناء منصات قوية ورائدة على مستوى القطاعات في الأسواق ذات معدلات النمو المرتفعة.

#### النهاية

نبذة حول مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب:

مجموعة جي إف إتش المالية هي مؤسسة مرخصة كبنك إسلامي متخصص في الخدمات المصرفية بالجملة من قبل مصرف البحرين المركزي، ويقع مقرها الرئيسي في مبنى جي إف إتش هاوس، صندوق بريد 10006، الواجهة البحرينية المنامة، مملكة البحرين. وتعتبر المجموعة واحدة من المؤسسات المالية المعروفة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتشمل أنشطتها إدارة الأصول، وإدارة الثروات، والأعمال المصرفية التجارية والتطوير العقاري. تتركز عمليات المجموعة على منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، وأوروبا، والمملكة المتحدة والولايات المتحدة الأمريكية. أسهم جي إف إتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.gfh.com](http://www.gfh.com).